
Bestyrelsesmøde d.14/2-24 
 

1. Regnskab 

• Regnskab underskrevet af alle. 
 

2. Budgetmøde 21/8-24 
• Der blev informeret om dato for budgetmøde. Alle sagde for ok for datoen. 

 

3. Kommunikation og fælles holdning, i Facebookgruppen Tyttebær-
/Blåbærhusene afd.20 

• Bestyrelsen har besluttet at al kommunikation omkring renoveringen af afd.20, 
fremover skal foregå i en nyoprettet gruppe, Byggeri afd.20. Der kommer link i 
eksisterende gruppe. Sophie-Amalie opretter gruppe og laver opslag omkring 
begrundelsen for den nye gruppe. 
 

4. Vaskehus 
• Der opfordres til at respektere vasketiderne og lade andre folks tøj være, indtil egen 

tid starter. 
 

5. Skraldespande/hundeposer 
• På opfordring fra vores pedeller, skal vi igen gøre opmærksom på, at hundeposer 

ikke er velkomne i skraldespandene. Dette begrundes med, at fuglene hakker hul på 
poserne og så er det noget lort. Derimod kommes de i molokkerne i restaffald. 

 

6. Navneskilte 
• Der arbejdes på forslag til en fælles løsning.  

 

7. Afløb fra skure 
• Der er blevet forespurgt til afslutning af tagrendeudløb ved skurene.  

Det er lavet efter forskrifterne og sand der bliver skyllet væk ved belægning, det 
bliver udbedret, ved at efterfylde og stampe. 
 

8. Nye beboer 
• Der vil på sigt blive budt velkommen til nye beboere en blomst og velkomstfolder. 

 

9. Aktiviteter 
• Der vil forsat blive arrangeret aktiviteter og vi vil stadig gerne have input til 

kommende aktiviteter. 
 

10. Evt. 


